
Bestyrelsesmøde
06.02.24 kl 17-20

Referent: Mette Lassen

Deltagere: Henriette, Mette B, Helene, Mette L, Bodil, Nelly, Kathrine (UVM)

Afbud: Biko, Josefine

DAGSORDEN

1. Opfølgning på sidste referat ( Henriette)

2. Status på UVM ( Biko)

3. Forberedelse til Generalforsamling

4. Pause med mad ca 18.15-18.45

5. Forberedelse til fællesmøde med forældrene om UVM og fremtiden

6. Godkendelse af budget ( Godkendt 23/1-24, fremgår at dette referat)

7. Øvrigt

1: Opfølgning ( 1o min) Henriette gennemgår aftaler og vi godkender referatet
Vi har afleveret materiale til UVM og haft
budgetvedtagelsesmøde . Budgettet er vedtaget af bestyrelsen.

2: Status på UVM ( 5 min) Materialet er sendt afsted til UVM. Biko skulle give en status på
processen men er gået hjem med syge børn. Det har været en hård
proces, og vi afventer.

3: Generalforsamling
(60 min)

Vi afholder generalforsamling d. 6/4 kl. 10-13.
Vi skal planlægge Generalforsamlingen og hvad der skal ske i øvrigt
den dag.
Først giver Mette, Mette og Henriette et indblik i de pointer vi fik
fra Friskolernes webinar. (Vi viser slides på skærmen mens vi
fortæller) Skolen tilsynsførende skal ikke være tilstedeværende
ved
generalforsamling, når vi er under tilsyn fra kommunen. Så længe vi
er under skærpet tilsyn, vil det ikke være nødvendigt med
tilsynsførende. Kathrine har informeret Ulla.

Herefter gruppearbejde. Vi tager udgangspunkt i skolens vedtægter og
forretningsorden og drøfter i små grupper, hvordan vi får forberedt os
bedst op til GF, hvilke opgaver, der skal løses, samt hvordan selve
dagen skal forløbe. (Henriette leder os gennem processen. Vedtægter
og forretningsorden er printet til jer, men I må gerne have skimmet
dem på forhånd, i forhold til de dele der omhandler GF)

Helene, Nelly og Mette L genopstiller ikke. Der skal vælges 4 nye
medlemmer, så vi fortsat er 7 medlemmer, hvoraf mindst 4 er forældre
til børn på skolen.
Mulige kandidater Lea, Daniels forældre, Mette H, Nellys
mand, Ulla (Beierholm)
Mette B tager referat.
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Helene hører sin nabo Søren, om han vil være dirigent. Vedtægter mm
skal gennemgås med vedkommende.
Majken foreslår at der udarbejdes en “appetizer” til mulige
kommende kandidater. Majken og Nelly. Denne sendes med
børnene hjem.

Hoppeborg evt. I hallen. Henriette og Nelly undersøger leje. Høre om vi
kan låne Carls popcorn maskine og slushice. Helene kontakter Mette
Mette B undersøger om vi kan låne hallen. Kommunikationsudvalget og
ML laver en invitation. Denne skal sendes ud senest 22/3 Bodil hører Jon
om det er muligt at børnene kan optræde med en lille koncert, eller at
denne kan optages. 4-5 unge

4: Aftensmad
(30 min)

Vi spiser



5: Fællesmøde
(60 min)

Vi har indkaldt forældrene til fællesmøde d.20.februar. Her giver vi
endnu engang, men nu face to face, en status på skolens situation, og
de mulige scenarier vi ser ind i. Vi skal have planlagt den dag bedst
muligt, så forældrene er så oplyste som muligt, men uden at hele
forældregruppen går i panik. Vi vil gerne opnå at tænke i
handlemuligheder med dem.

Bodil taler med personalet, da vi meget gerne vil have dem med.
Henriette har spurgt Friskolerne, om de vil deltage og være med til at
facilitere mødet. Det vil de ikke. Dorte Borgqvist kunne måske være
interesseret. Mette B. hører hende ad. Matheos´mor Kit kunne også
være en mulighed. Henriette kender også én, der bl.a. tidligere har
arbejdet ved UVM.

Hvad vil vi gerne tale om til mødet? Hvordan navigerer vi i, at der er en
virkelighed vi skal forholde os til, og så er der alle de kræfter og drømme
personale, forældre og bestyrelse har for fremtiden. Der skal gerne
komme håb ud af sådan et møde. Hvordan mobiliserer vi flest mulige
kræfter i forhold til de forskellige scenarier skolen står overfor? Hvad er
scenarierne? Og så tager vi dem én ad gangen. Der skal være nok tid,
også til at forældrene kan få talt sammen.

Vi starter ud med at ridse worst case scenarie ud og herefter vil der
være 15 min. “pause”.

1. Best case: UVM siger at alt er godt.
2. Vi kan komme i enkeltsagstilsyn

3. Vi har ikke stået fuldt mål med Folkeskolens Fælles Mål, hvilket
betyder, at vi skal sanktioneres som skole. Denne bliver sendt i

høring og der har UVM hjemmel til ikke at give skolen mere tilskud.
Udbetalingen stoppes med det samme. Vi er i kvalitetsmæssigt

tilsyn, men vi er også i økonomisk tilsyn (kvartalsmæssige opsyn).

Hvad skal der ske med børnene?
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Børnene kommer på kommunelister, hvor disse er forpligtet på at
finde skoletilbud til eleverne.

Vi skal også åbne op for, at der er mulighed for input fra forældrene
efter mødet.



6: Økonomi På onlinemøde d.23.1 godkender bestyrelsen det reviderede budget
for 2024 (materialer til godkendelse er lagt i fællesmappen)

Der er også 2/2 kommet en mail fra økonomiafd. I UVM. Den mail er
gået til hovedmailen. Der er deadline på ekstra data 16/2. Henriette og
Biko følger op på denne.

7: Øvrigt; Fond +
Kommunikation

Helene har haft kontakt til Max Horsens. De laver bålhytter. De vil
gerne give et godt og fordelagtigt tilbud på bålhytte og gynger. Bodil
nævner, at børnene også har ønsket rutsjebane. Det tjekkes der op på.
Der skal være et minimum af kommunikation mellem møderne på
Messenger. Det vil være mere hensigtsmæssigt at stikke hovederne
sammen til et onlinemøde.

Næste bestyrelsesmøde: 06.03.2024 kl.17.00-20.00


